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§ 6 
Nytt medborgarförslag - Kyrksjön ny trapp vid 
badbryggan  
BRO 2024/528 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för beredning. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Medborgarförslaget lyder: 
 
Jag är en av många som simmar i Kyrksjön från och med maj tom 
september. Vi är många som utnyttjar denna sagolika plats. 
Problemet är att Badbryggan med trappa alltid är trasig. Trappan 
har varit trasig i tre (3) år utan åtgärd. I augusti hände enligt uppgift 
en olycka med två pojkar som ramlade då tre 
trappsteg saknas. Vad gjordes då… man spikade upp två brädor 
uppe vid bryggkanten. Verkligen farligt. Ungdomar klättrar över 
förstås.. har även sett vuxna göra det. Kyrksjön är en sagolik plats 
för många medborgare i Bromma, fågelskådare, simmare, 
skridskoåkare, bara koppla av en stund och njuta av naturen med 
mera. 
 
En helt ny trappa måste till… den nuvarande har varit trasig till och 
från många, många år. Och… på vintern åker familjer med barn ofta 
skridskor på den isande Kyrksjön… då går man ned för trappan.. 
detta är verkligen viktigt att kunna utnyttja denna plats som används 
av väldigt många boende i Bromma. På bryggan äts ofta medhavd 
förtäring. Mysigt..! faktiskt Medborgarförslag är Att se till och med 
det snaraste skaffa en ny trätrappa ned i vattnet från 
badbryggan som ligger på den norra sidan av Kyrksjön. Och kallas 
Badbryggan 
 
Hälsningar med förhoppning om en renovering av trappa vid 
badgryggan 
  
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
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